
REUNIÓ	AMPA	

Dijous	28	de	maig	de	2019,	aproximadament	20	assistents.	

	

Comissió	menjador:	

Les	reformes	a	la	cuina	s’han	fet	correctament.		

S’ha	trigat	a	utilitzar	el	forn	per	falta	de	formació.	

El	rentavaixelles	del	menjador	dels	petits	falla	per	un	tema	elèctric	

	

Festa	final	de	curs:	

Serà	més	o	menys	com	cada	any	

Petits	canvis:	 inflables	(futbolí	humà+castell)	

La	festa	de	6è	es	fa	a	part,	abans	de	la	cloenda	

Seguretat,	hi	haurà	dues	persones	d’una	empresa	externa	

Petit	problema	de	neveres,	no	ens	les	cedeixen	com	cada	any	

Es	necessiten	molts	voluntaris	

Hi	haurà	música	i	rifa	

	

Projecte	Pati	

La	primera	convocatoria	va	anar	molt	bé,	amb	molta	gent.	

Segona	convocatoria,	dissabte	1	de	juny,	a	les	10.	

	

Festa	extraescolars	

Per	causes	meteorològiques	es	va	haver	de	canviar	al	7	de	juny.	Hi	trobarem	tastets	de	

les	diferents	extraescolars.	

	

Biblioteca:	

La	inauguració	de	la	nova	biblioteca	es	farà	a	finals	de	setembre,	principis	d’octubre,	

quan	a	part	de	l’espai	també	es	tingui	la	filosofia	de	la	nova	biblioteca	(normativa,	

foment	de	la	lectura…)	

Aquest	any	s’entregaran	els	llibres	a	la	Biblioteca,	enlloc	del	menjador.	Es	farà	un	sol	

dia	(divendres	6	de	setembre	de	16	a	20h),	amb	berenar.	Es	proposa	que	la	bossa	que	

va	i	ve	es	quedi	tot	l’estiu	a	casa	i	les	famílies	la	portin	per	a	recollir	els	llibres.	



El	7	de	juny	els	nens	portaran	els	llibres	a	casa	per	a	revisar-los	i	els	hauran	de	tornar	el	

dia	11	correctament	revisats.	

	

Protocol	de	desplaçaments	amb	autocar:	

El	grup	de	5è	necesita	un	autocar	més	gran	del	normal.	L’any	passat	van	tenir	un	

ensurt	i	es	va	acordar	que	no	es	passaria	pel	pas	a	nivell.	Aquest	any,	el	mateix	grup	va	

tornar	a	passar	pel	pas	a	nivell.	

Es	volen	prendre	mesures	per	a	que	no	torni	a	passar	(contracte+protocol	d’actuació).	

Ens	posen	al	dia	del	que	es	va	acordar	al	Consell	Escolar.	

Es	demana	canviar	la	declaració	d’intencions	per	un	contracte.	

S’ha	establert	un	protocol	Escola-Empresa.	

	

Sostenibilitat:	

A	la	primera	trobada	de	la	comissió	hi	havia	15	persones.	Es	proposa	fer	un	qüestionari	

de	bones	practiques	a	tota	la	comunitat	educactiva.	Una	acció	cada	trimestre,	basada	

en	un	tema.	Pintada	de	samarretes,	Pedalem	La	Garriga,	Camins	a	l’Escola	(on	totes	les	

escoles	publiques	de	La	Garriga	s’hi	han	implicat).	

S’està	preparant	una	enquesta	per	saber	com	les	famílies	arriben	a	l’escola.	Es	proposa	

retirar	la	señal	“Un	petó	i	adéu”,	es	fa	votació	i	guanya	l’abstenció.	

	

Projecte	de	convivència	(escola)	

Es	fa	buidatge	de	l’enquesta	que	es	va	passar	a	les	famílies	i	durant	el	mes	de	juliol	es	

redactarà	el	projecte.	Procés	espai	de	menjador.	

Es	demana	que	hi	hagi	més	feedback	dels	nens	d’infantil	a	l’hora	de	menjador	(P4-P5).	

També	es	demana	la	millora	del	monitoratge	que	“vigila”	els	patis	a	les	hores	de	

menjador.	

	


